
P r o t o k ó ł   Nr  XXII/ 2008 
 
z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 3 grudnia 2008r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy 
w Zarszynie.  
 
  
Początek sesji - godz. 9.00     zakończenie - godz. 11.55 
 
Radni obecni : 
 
      1.   Konieczny Janusz 

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Tomków Krzysztof       
5. Malik Adam     
6. Małek Janusz          
7. Mindur Andrzej         
8. Ołowiańczyk Zygmunt     
9. Stączek Ryszard      
10. Szajna Anna         
11. Trygar Krystyna  
12. Węgrzyn Maria  

      13. Gierad Alfreda 
       14. Michalski Edward 
      15.  Kuzianik Alicja 
      
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
- Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 
- Zastępca Wójta Gminy     - Pan Zbigniew Dec 
- Sekretarz Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Piotrowski 
- Skarbnik Gminy      - Pani Ryszarda Mikołajek 
- Radca prawny      - Pan Agata Kustra Frączek 
- Radni Rady Powiatu Sanockiego 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Sołtysi 
  
 
Porządek obrad :  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Interpelacje radnych.  
5.Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
   z  realizacji uchwał Rady Gminy. 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2008 r. 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe dostarczanie wody 
   i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
8.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla gospodarstw domowych za zbiorowe 
    zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
    Komunalnej w Zarszynie. 
10.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
     stanowiącej własność Gminy Zarszyn na rzecz uŜytkownika wieczystego. 
11.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości  
    stanowiące własność Gminy Zarszyn na rzecz uŜytkownika wieczystego. 
12.Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji  

        z mieszkańcami Gminy Zarszyn.    
 13.Wolne wnioski i zapytania. 
 14.Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
 15.Zakończenie sesji. 
Ad.1.  Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny , który powitał 
zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych. Obrady były 
zatem prawomocne do podejmowania uchwał. 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny na wniosek Wójta,  który wpłynął do 
Rady Gminy 7 dni przed rozpoczęciem sesji wprowadził  do porządku obrad trzy dodatkowe 
projekty uchwał : 
- dwa projekty w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiące własność 
Gminy Zarszyn na rzecz uŜytkowników wieczystych, 
- projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia  Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Zarszynie do podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych.  
 
Ad. 3. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty,  nie wniesiono do niego uwag. 
 
Ad. 4. W interpelacjach głosu  nie  zabierano. 
 
Ad. 5. Wójt Gminy złoŜył sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy ze swojej działalności  
w okresie między sesjami,  a takŜe z działalności poszczególnych referatów  w Urzędzie Gminy.  
Informacje te stanowią załączniki do protokołu.  
 
Nad złoŜonym sprawozdaniem w dyskusji głos zabrali : 
- Radna Alfreda Gierad poprosiła o przybliŜenie zagadnienia związanego z poszerzeniem sieci 
ekologicznej NATURA 2000 na terenie Gminy Zarszyn. 
 
- Radny Krzysztof Tomków poprosił Wójta o podane informacji na temat odbytego spotkana 
z potencjalnymi inwestorami w sprawie planowanej budowy elektrowni wiatrowych na terenie 
gminy. 
 
- Radny Janusz Dębski, zapytał czy w sprawie poszerzenia strefy ekologicznej NATURA 2000, 
nasza gmina jak i sąsiednie składały w tej sprawie odwołania.  
 
- Wójt odpowiedział między innymi, Ŝe w dniu 26 listopada br. odbyło się w Krośnie szkolenie 
organizowane przez Ministerstwo Ochrony Środowiska nt. Programu NATURA 2000. Było to 
szkolenie organizowane przez osoby działające w tym Programie. Na szkoleniu  zaprezentowane 
zostały materiały informujące o korzyściach płynących z NATURY 2000, a takŜe ogólne materiały 
dotyczące wielkości obszaru objętego tym Programem. Następnie omówił procedurę występowania 
z wnioskiem o utworzenie sieci ekologicznej NATURA 2000 mówiąc, iŜ Wojewódzki Zespół 
przedkłada zaproponowane dane do Ministerstwa Ochrony Środowiska , następnie Ministerstwo 
zwróci się o opinię do Rady Gminy, natomiast Rada Gminy ma czas 30 dni na wypowiedzenie się 
w tej sprawie. 
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Pan Wójt poinformował takŜe, iŜ po przeprowadzonej konsultacji w Wojewódzkim Zespole 
otrzymał pismo informujące o dokonanej  korekcie  poprzez pomniejszenie obszaru „Patria nad 
Odrzechową” gdzie najprawdopodobniej teren ten zostanie zawęŜony jedynie do terenów leśnych. 
Następnie wymienił dalsze obszary wchodzące do tego Programu, a  to łąki jaćmierskie o pow. 
ok.175 ha , kościół w Nowosielcach– działka o pow. 0.28 ha,  a takŜe czwarty obszar rzeki Wisłok 
z dopływami. Wójt nadmienił takŜe, iŜ według słów ekspertów, na tych obszarach 
najprawdopodobniej  moŜna będzie  budować, lecz to będzie wymagać szeregu ekspertyz , badań 
 i okres ten będzie się znacznie wydłuŜał.  
Na pytanie radnego Krzysztofa Tomkowa, Wójt  poinformował o znacznym  zainteresowaniu 
przedsiębiorców budową elektrowni wiatrowych na tzw. północnej części gminy tj. od Wzdowa   
w kierunku do Pisarowiec na tym płaskim terenie. 
Na zapytane radnego Janusza Dębskiego, czy sąsiednie gminy robiły odwołania w zakresie 
poszerzenia obszaru NATURA 2000 Wójt odpowiedział, iŜ jest to indywidualna sprawa kaŜdego 
Wójta lub Burmistrza, natomiast nie było zbiorowego odwołania w powyŜszej sprawie. 
 
Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2008 r.  
- Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek szczegółowo omówiła zmiany w budŜecie gminy 
Zarszyn na 2008 r po stronie dochodów i wydatków, omówiła takŜe zmiany w Wieloletnim 
Programie Inwestycyjnym Gminy Zarszyn na lata 2008 – 2010. Zapoznała radnych z tym na 
podstawie jakich decyzji, dotacji,  umów dokonano zmian w budŜecie gminy na 2008 r. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar  
poinformowała, Ŝe na posiedzeniu Komisji w dniu 1 grudnia 2008 r zapoznano się z projektem 
zmian w budŜecie gminy na 2008 r. Członkowie Komisji zaopiniowali je pozytywnie przyjmując 
jako niezbędne i zasadne.  
 
Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budŜecie gminy Zarszyn na 2008 r. Uchwała podjęta została większością 
głosów. Za jej podjęciem głosowało 14 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała  
ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 7. Kolejny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia taryf za zbiorowe dostarczanie wody  
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 2009r.  
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział, Ŝe Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Zarszynie złoŜył w dniu 22 października 2008 r wniosek o  
o zatwierdzenie taryf na 2009 r. Po ich sprawdzeniu i weryfikacji kosztów pod względem celowości 
ich ponoszenia,  przedłoŜył do zatwierdzenia Radzie Gminy.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła , iŜ członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 1 grudnia 2008 r  zapoznali się 
z propozycją Kierownika ZGK w Zarszynie w zakresie wprowadzenia dwóch grup taryfowych  
I grupa – gospodarstwa domowe, II grupa – pozostali odbiorcy, którzy są   odbiorcami  usług  
w zakresie zbiorowego  zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w Gminie 
Zarszyn. W związku z tym, Ŝe cena za 1m³ dostarczonej wody i za 1 m³ odprowadzanych ścieków 
nie uległa zmianie w stosunku do roku bieŜącego członkowie Komisji,  pozytywnie je zaopiniowali. 
 
W dyskusji głos zabrali : 
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- Radny Zygmunt Ołowiańczyk w swojej wypowiedzi podkreślił,  Ŝe podejmowanie dalszych 
działań w kierunku budowy  na terenie gminy sieci wodociągowej jest  niezasadne. Zdaniem 
radnego ta  inwestycja  jest bardzo kosztowna i nie daje poŜądanych efektów, poniewaŜ większość 
mieszkańców z niej nie  korzysta.  Jego zdaniem priorytetowe zadanie to dalsza budowa sieci 
kanalizacyjnej w miejscowościach BaŜanówka, Odrzechowa i Pielnia. Radny zaznaczył takŜe, iŜ 
temat ten jest i będzie  bardzo istotny dla rolników z tych miejscowości, którzy otrzymują dopłaty 
unijne do gospodarstw  rolnych,  bowiem oni będą musieli okazać się dokumentem 
potwierdzającym  odprowadzenie bądź  wywóz  ścieków  z gospodarstwa domowego. 
 
Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zborowe dostarczanie 
wody i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 
udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 8. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla 
gospodarstw domowych za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 
2009r. 
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział, Ŝe plan 
przychodów i wydatków Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zarszynie w zakresie dostarczania 
wody i oczyszczania ścieków zakłada wpływy z usług w wysokości 561 401 zł. Jest to nie 
wystarczająca kwota na pokrycie kosztów prowadzenia tej działalności. W związku z powyŜszym 
wnioskuje o przyznanie dopłaty w kwotach 34 650 zł netto do 45 000m³ dostarczonej wody 
i  51 150 zł netto do 93 000 m³ oczyszczonych ścieków. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały 
ustalający kwoty dopłat z budŜetu Gminy Zarszyn przekazywanych dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Zarszynie, które są na poziomie roku 2008. 
 
- Radny Krzysztof Tomków wnioskował o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 
zastosowania w tych miejscowościach, gdzie nie ma jeszcze wybudowanej sieci kanalizacyjnej tj. 
Odrzechowej, Pielni i BaŜanówce dopłat  do wywozu nieczystości z przydomowych osadników. 
 
- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zarszynie Pani Krystyna Stasiczak 
poinformowała, Ŝe opracuje  wnioskowany projekt uchwały,  a takŜe  cennik wywozu nieczystości 
z przydomowych osadników. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia dopłat dla gospodarstw domowych za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  
i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Uchwała podjęta została jednomyślnie.W głosowaniu udział 
brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 9.  Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Zarszynie na 2009 r. 
 
W dyskusji głos zabrali : 
- Wójt Gminy uzasadniając podjęcie w/w uchwały powiedział, Ŝe plan przychodów i wydatków 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zarszynie w zakresie gospodarki odpadami zakłada wpływy 
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z usług w wysokości 159 266 zł. Jest to nie wystarczająca kwota na pokrycie kosztów prowadzenia  
tej działalności. W związku z powyŜszym wnioskuje o przyznane dotacji w kwocie 96 600 zł netto 
do 280 (mg) ton odpadów segregowanych.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali na 2009r. stawkę dotacji 
przedmiotowej dla prowadzonego w formie zakładu budŜetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej 
w Zarszynie. 
 
Innych głosów dyskusji  nie zabierano. 

 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie  ustalenia dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zarszynie 
na 2009 r. Uchwała podjęta została  jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała 
ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 10. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję  nad  projektem  
uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej  własność 
Gminy Zarszyn na rzecz uŜytkownika wieczystego.  
  
- Wójt uzasadniając podjęcie w/w uchwały powiedział, Ŝe w lutym 2008 r uŜytkownik wieczysty 
działki Nr 831/1  o powierzchni 0,2191 ha  połoŜonej w Zarszynie wystąpił z wnioskiem o  jej 
wykup w drodze bezprzetargowej. Budynek piekarni znajdujący się na przedmiotowej działce 
stanowi własność uŜytkownika wieczystego. Stosownie do art. 32 ust. 1 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami: „nieruchomość gruntowa oddana w uŜytkowanie wieczyste moŜe być sprzedana  
wyłączne uŜytkownikowi wieczystemu”. SprzedaŜ odbędzie się bezprzetargowo na podstawie 
operatu szacunkowego sporządzonego przez rzeczoznawcę majątkowego.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
poinformowała, Ŝe na posiedzeniu w dniu 1 grudnia 2008 r członkowie Komisji po kolejnym 
wnikliwym przeanalizowaniu propozycji sprzedaŜy w/w działki na rzecz uŜytkownika wieczystego 
wyrazili pozytywną opinię w przedmiotowej sprawie. 
 
- Sołtys Franciszek Gajewski oznajmił, Ŝe na posiedzeniu Rady Sołeckiej omawiano temat 
związany ze  sprzedaŜą w drodze bezprzetargowej nieruchomości połoŜonych w Zarszynie na rzecz 
uŜytkowników  wieczystych( dwie uchwały dotyczącą przedsiębiorców , dwie osoby prywatne), 
gdzie w przedmiotowych sprawach została wyraŜona pozytywna opinia.  
 
- Radna Alfreda Gierad podkreśliła, iŜ  jest przeciwna wyprzedaŜy gruntów stanowiących własność 
Gminy Zarszyn i wstrzyma się od głosowania nad tymi uchwałami. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej  własność Gminy 
Zarszyn na rzecz uŜytkownika wieczystego. Uchwała ta podjęta została większością głosów.  Za jej 
podjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała ta stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. 11. Kolejny projekt uchwały dotyczył podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości stanowiące własność Gminy Zarszyn na rzecz uŜytkownika 
wieczystego.  
 



6 
- Wójt uzasadniając celowość podjęcia tej uchwały powiedział, Ŝe równieŜ  i w tym przypadku 
uŜytkownik  wieczysty pismem z dnia 25 lutego 2008 r wystąpił z wnioskiem o wykup na własność 
będących w uŜytkowaniu wieczystym działek o łącznej powierzchni 0.70 ha połoŜonych 
w Zarszynie. Budynku magazynowe, sklepowe i młyn  znajdujące się na przedmiotowych działkach 
stanowią juŜ własność uŜytkownika wieczystego.  Stosownie do art. 32 ust. 1 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami :  „nieruchomość gruntowa oddana w uŜytkowanie wieczyste moŜe być 
sprzedana  wyłączne uŜytkownikowi wieczystemu”.SprzedaŜ odbędzie się bezprzetargowo na 
podstawie operatu szacunkowego sporządzonego przez rzeczoznawcę majątkowego. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pan Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 1  grudnia 2008 r równieŜ z wyrazili 
pozytywną opinię dotyczącą bezprzetargowej sprzedaŜy w/w działek na rzecz uŜytkownika 
wieczystego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiące własność Gminy 
Zarszyn na rzecz uŜytkownika wieczystego.  Uchwała ta podjęta została większością głosów. Za jej 
podjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała ta stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Ad. 12. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy 
Zarszyn.  
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwały powiedział, Ŝe konieczność jej 
podjęcia wynika z art. 5a ust.2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym z którego  to 
przepisu wynika, Ŝe w sprawach waŜnych dla Gminy i innych przypadkach przewidzianych 
w ustawie przeprowadza się konsultacje. Taką sprawą gdzie ustawa przewiduje obowiązkowe 
konsultacje z mieszkańcami jest ustawa z dna 29 sierpnia 2003 r o urzędowych nazwach 
miejscowości i obiektów fizjograficznych. Zgodnie z art. 8 ust. 2 w/w ustawy istnieje ustawowy 
obowiązek przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami miejscowości, których nazwa ma być 
zniesiona. 
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków oznajmił, iŜ członkowie Komisji pozytywne zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały 
nie wnosząc do niego poprawek. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Zarszyn. 
Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Zarszyn Pan Janusz Konieczny ogłosił 15 minutową przerwę. 
 
Ad. 13. Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył 
dyskusję nad pierwszym z  trzech  wprowadzonych  do porządku obrad dodatkowych  projektów  
uchwał w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność  
Gminy Zarszyn na rzecz uŜytkownika wieczystego.  
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- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział, Ŝe uŜytkownik 
wieczysty  wystąpił w dniu 21 listopada 2008 r z wnioskiem o wykup na własność działki nr 831/2 
o powierzchni 0,0189 ha, będącej w jego w uŜytkowaniu wieczystym , połoŜonej w Zarszynie. 
Stosownie do art. 32 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami :  „nieruchomość gruntowa 
oddana w uŜytkowanie wieczyste moŜe być sprzedana  wyłączne uŜytkownikowi 
wieczystemu”.SprzedaŜ odbędzie się bezprzetargowo na podstawie operatu szacunkowego 
sporządzonego przez rzeczoznawcę majątkowego. 
 
-Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe na posiedzeniu w dniu 1 grudnia 2008 r członkowie Komisji dokonali analizy 
projektu przedmiotowej uchwały i wyraŜono zgodę na sprzedaŜ w/w działki na rzecz uŜytkownika 
wieczystego.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Zarszyn na rzecz uŜytkownika wieczystego. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 
udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 14. Czternasty punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Zarszyn na rzecz uŜytkownika 
wieczystego.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
- Wójt Gminy powiedział, Ŝe równieŜ i w tym  przypadku uŜytkownik wieczysty wystąpił 
z wnioskiem z dnia 20 listopada 2008 r o wykup na własność będącej w jej uŜytkowaniu 
wieczystym działki nr 831/3 o powierzchni 0,0086 ha, połoŜonej w Zarszynie. SprzedaŜ ta odbędzie 
się takŜe  stosownie do art. 32 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali sprzedaŜ przedmiotowej działki na 
rzecz uŜytkownika wieczystego. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Zarszyn na rzecz uŜytkownika wieczystego. Uchwała podjęta została większością głosów. Za jej 
podjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała ta stanowi załącznik do  
protokołu.  
 
Ad. 15. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie sprawie upowaŜnienia  
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zarszynie do podejmowania działań wobec 
dłuŜników alimentacyjnych.  
 
- Radca prawny Pani Agata Kustra Frączek uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały 
wyjaśniła, iŜ w dniu 9 października 2008 r podjęta została Uchwała Nr XX/138/2008 Rady Gminy 
Zarszyn w sprawie upowaŜnienia Kierownika GOPS w Zarszynie do załatwiania indywidualnych 
spraw z zakresu administracji  publicznej. Na powyŜszą Uchwałę, Wojewoda Podkarpacki wydał 
rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające jej niewaŜność jako niezgodną z obowiązującymi 
przepisami prawa. W związku z powyŜszym opracowany został nowy projekt uchwały 
uwzględniając  wykazane w piśmie  nieprawidłowości. .  
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- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowa Prawa i Porządku Publicznego Pan  Krzysztof 
Tomków stwierdził, iŜ po wysłuchaniu wyjaśnień Pani radcy prawnej członkowie Komisji 
pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie upowaŜnienia  Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zarszynie do 
podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych. Uchwała podjęta została jednomyślnie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 16. W wolnych wnioskach i zapytaniach jako pierwszy głos zabrał Pan Jan Paszkiewicz  
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sanoku, który  w swoim wystąpieniu 
przybliŜył sprawy związane z działalnością Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych i instytucjach realizujących zadania na rzecz osób niepełnosprawnych. 
Poinformował, iŜ przy Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie działa od 2006r. Ośrodek 
Informacji Osób Niepełnosprawnych w Sanoku na ul. Jezierskiego 21. W Ośrodku tym dyŜury 
pełnią  psycholog, który udziela pomocy psychologicznej dzieciom, młodzieŜy i dorosłym, 
wskazuje moŜliwości korzystania z placówek specjalistycznych, prowadzi konsultacje z zakresu 
terapii indywidualnej i zbiorowej. Doradca zawodowy  udziela informacji zawodowych, 
wskazówek, rad, wskazuje formy wsparcia i pomocy w zakresie przekwalifikowania i 
predyspozycji zawodowych, udziela informacji o aktualnej sytuacji na rynku pracy. Radca prawny 
udziela porad prawnych dotyczących praw osób niepełnosprawnych, informuje pracodawców 
zainteresowanych zatrudnieniem osób niepełnosprawnych o ustawowych formach wsparcia , 
wszystkie te  porady udzielane są bezpłatnie. Poinformował o realizacji przez PFRON 
O/Podkarpacki - Programów tj. „Uczeń na wsi”, „Sprawny dojazd” i „Student”z dofinansowania 
których mogą  skorzystać osoby  niepełnosprawne.  
 
- Pan Dyrektor udzielił odpowiedzi na zadawane przez radnych pytania. 
 
- Na zakończenie Wójt podziękował Panu Dyrektorowi za wieloletnią współpracę w zakresie 
likwidacji barier architektonicznych w budynkach ośrodków zdrowia na terenie gminy. 
 
- Radny Ryszard Stączek wnioskował o podjęcie niezbędnych działań w kierunku  usunięcia 
zachwaszczenia z działek nr 2191 i 2192 połoŜonych w miejscowości Posada Jaćmierska, 
a będących w posiadaniu Agencji Nieruchomości Rolnych O/T w Rzeszowie Gospodarstwo 
Administracyjno-Handlowe w Szczawnem. 
 
- Radny Krzysztof Tomków zgłosił uwagi do jakości robót konserwatorskich oświetlenia ulicznego 
na terenie działania dystrybucji energii Krosno. 
 
- Radny Wojciech Niemiec zapytał Dyrektora ZEAS na kiedy planowane jest dokończenie budowy 
ogrodzenia posesji przy Szkole Podstawowej w BaŜanówce, a takŜe czy w budŜecie znajdą  się 
środki finansowe  na przygotowanie boiska szkolnego przy tej szkole. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny odczytał pismo Pana Aleksandra Ćwiąkały, 
który w imieniu 18 mieszkańców BaŜanówki zwrócił się z pismem o połoŜenie na długości 120 m 
asfaltu na drodze wewnętrznej  w tej miejscowości. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował takŜe, Ŝe w tej sprawie prześle do adresata pismo 
informujące o tym, Ŝe z powyŜszą prośbą zapoznał Wysoką Radę, Wójta i Kierownika Referatu 
Gospodarki Komunalnej Przestrzennej i Ochrony Środowiska jako podmioty kompetentne za 
przygotowanie i realizację tego zadania.     
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Ad. 17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili :  
 
- Pan Sebastian Bętkowski Dyrektor ZEAS odpowiedział radnemu Wojciechowi Niemcowi, Ŝe 
wnioskowane zadania mogą  być wykonane dopiero po dokonanych uzgodnieniach z Wojewódzkim 
Konserwatorem Zabytków , poniewaŜ szkoła i teren wokół niej jest zabytkiem. 
 
- Pan Bogusław Rakoczy Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Przestrzennej i Ochrony 
Środowiska odpowiedział radnemu Krzysztofowi Tomkowowi, Ŝe wszelkie awarie, usterki  
zauwaŜone na  sieci oświetlenia ulicznego naleŜy zgłaszać do Urzędu Gminy w Zarszynie, 
pracownik Urzędu Gminy  powiadamia Zakład Energetyczny.  
 
 
Ad. 18. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 
wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach. Ogłosił dwudziestą drugą sesję Rady Gminy 
Zarszyn  w bieŜącej kadencji za zamkniętą. 
 
 
 
Protokołowała:        Przewodniczący 
Irena Kasza               Rady Gminy Zarszyn  
                  
                 mgr Janusz Konieczny 
 
 
 
 
 
 


